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Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága nyílt ülésén.  

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

  

A Bizottsági ülés ideje: 2023. szeptember 25. napján 14:00 órától 

 

A Bizottság részéről megjelentek:  

            Csernai Ferencné bizottsági elnök 

Palicz István bizottsági tag 

Sebes Péter bizottsági tag 

Szabó János bizottsági tag 

Bodnár Ferencné bizottsági tag  

            Zelina Dolóresz bizottsági tag   

 

Az ülésről távol maradt:            

Dr. Csomós Katalin bizottsági tag   

 

Tanácskozási joggal meghívottak:  

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

dr. Madák Tímea osztályvezető, Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály 

Greskóné Tóth Erika osztályvezető, Pénzügyi és Adóhatósági Osztály 

Dr. Lőrincz Anna iskolaorvos 

Nyiriné Gecse Szilvia védőnő 

Al-Hagné Móricz Anita védőnő 

Nagyné Géresi Erika Pöttömke Biztos Kezdet Gyerekház vezetője 

  

Tanácskozási joggal megjelentek: 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

dr. Madák Tímea osztályvezető, Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály 

Greskóné Tóth Erika osztályvezető, Pénzügyi és Adóhatósági Osztály 

Nyiriné Gecse Szilvia védőnő 

Nagyné Géresi Erika Pöttömke Biztos Kezdet Gyerekház vezetője 

 

Jegyzőkönyvvezető:  Buka Gabriella 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy a 

Szociális és Egészségügyi Bizottság határozatképes, mivel a 7 tagból 6 tag jelen van, egyben 

az ülést megnyitotta. Megkérdezte a bizottság tagjait, hogy az ülés napirendjével 

kapcsolatosan van-e észrevétel vagy egyéb javaslat. 

  

Tekintettel arra, hogy észrevétel, javaslat nem volt, az ülés napirendjét a meghívó szerint 

szavazásra bocsátotta.  
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Az ülés tervezett napirendi pontjait a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza.  

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 

igen szavazattal, - egyhangúlag - az ülés napirendjét az alábbiak szerint elfogadta. 

 

Napirendi pontok: 

 

1. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről 

szóló 4/2023.(II.14.) önkormányzati rendelet módosítására 
Előterjesztők: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Előterjesztés egyes költségvetési rendeletek hatályon kívül helyezéséről szóló 

önkormányzati rendelet megalkotására  
Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

3. Előterjesztés a pénzben és természetben nyújtható szociális ellátásokról szóló 

18/2021.(XI. 24.) önkormányzati rendelet módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

4. Előterjesztés a rezsiköltségek mérsékléséhez nyújtott támogatásról szóló 

17/2022. (IX. 22.) önkormányzati rendelet módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

5. Előterjesztés az iskola-egészségügyi szolgáltatás helyzetéről szóló 2022. évi 

szakmai beszámoló elfogadására  

Előterjesztő: Dr. Lőrincz Anna iskolaorvos, Nyíriné Gecse Szilvia, Al-Hagné 

Móricz Anita védőnők  

6. Előterjesztés a Pöttömke Biztos Kezdet Gyerekház 2022. évi szakmai 

beszámolójának elfogadására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

7. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális Intézmény 

Alapszolgáltatási Központ – Család- és Gyermekjóléti Központ telephely 

szolgáltatói nyilvántartásában történő adatmódosítására 
Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

8. Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjpályázat 2024. évi fordulójához történő csatlakozásra 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

9. Előterjesztés a III. számú házi gyermekorvosi körzet területi ellátási 

kötelezettséggel történő feladatellátási szerződés módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

 

Zárt ülésen: 

1. Előterjesztés Díszpolgári Cím adományozására (szóban)  

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

2. Előterjesztés Pro Urbe Díj adományozására (szóban) 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

3. Előterjesztés segélykérelmek elbírálására 

 

1. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről 

szóló 4/2023.(II.14.) önkormányzati rendelet módosítására 
 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte Greskóné Tóth Erika osztályvezetőt, hogy 

van-e kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 
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Greskóné Tóth Erika osztályvezető: a mostani költségvetés módosítás a július 31. napi 

állapotot tartalmazza. A költségvetés februári elfogadása után még nem ismert számadatok 

kerültek bele. Ilyenek például a közfoglalkoztatás bérköltsége, különböző normatívák, 

melyeket eddig az előző évhez mérten tudtak megállapítani, ezek most realizálódtak. A 

költségvetésben a legnagyobb módosítás egy beruházással kapcsolatos, mely nagymértékben 

torzítja a költségvetést.  

 

Tekintettel arra, hogy más kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné a bizottság 

elnöke szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi 

költségvetéséről szóló 4/2023.(II.14.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendeletet 

a rendelet-tervezetben foglaltak szerint alkossa meg. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

342/2023.(IX.25.) határozata 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 4/2023.(II.14.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 

2023. évi költségvetéséről szóló 4/2023.(II.14.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 

rendeletet a rendelet-tervezetben foglaltak szerint alkossa meg.  

 

2. Előterjesztés egyes költségvetési rendeletek hatályon kívül helyezéséről szóló 

önkormányzati rendelet megalkotására  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a költségvetési rendeletek a következő évi zárszámadási 

rendeletekkel kerülnek hatályon kívül helyezésre. Az önkormányzati felülvizsgálat során 

azonban megállapításra került, hogy a 2013. és 2015. évi költségvetési rendeletek esetében a 

hatályon kívül helyezés elmaradt. Ezért volt szükség a rendelet-tervezet megalkotására. 

 

Tekintettel arra, hogy más kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné a bizottság 

elnöke szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy az egyes költségvetési rendeletek hatályon kívül 

helyezéséről szóló önkormányzati rendeletet a rendelet-tervezetben foglaltak szerint alkossa 

meg. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 
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343/2023.(IX.25.) határozata 

egyes költségvetési rendeletek hatályon kívül helyezéséről szóló önkormányzati rendelet 

megalkotásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy az egyes költségvetési rendeletek hatályon 

kívül helyezéséről szóló önkormányzati rendeletet a rendelet-tervezetben foglaltak szerint 

alkossa meg. 

 

3. Előterjesztés a pénzben és természetben nyújtható szociális ellátásokról szóló 

18/2021.(XI. 24.) önkormányzati rendelet módosítására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: nem volt kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Kérdések, vélemények: 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: ahhoz, hogy támogatást tudjon adni az önkormányzat, 

figyelembe kell venni a januári béremelést: a garantált bérminimum 36.400,- forinttal 

emelkedett. A rendelet módosítására azért van szükség, mert annak elmaradása esetén azok a 

családok sem kapnának támogatást, akik még a tavalyi évben kaptak. Fontos, hogy a 

szociálisan rászorulók továbbra is támogatásban részesüljenek. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné a bizottság elnöke 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a pénzben és természetben nyújtható szociális ellátásokról szóló 

18/2021.(XI.24.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendeletet a rendelet-

tervezetben foglaltak szerint alkossa meg. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

344/2023.(IX.25.) határozata 

a pénzben és természetben nyújtható szociális ellátásokról szóló 18/2021.(XI.24.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a pénzben és természetben nyújtható 

szociális ellátásokról szóló 18/2021.(XI.24.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 

rendeletet a rendelet-tervezetben foglaltak szerint alkossa meg. 

 

4. Előterjesztés a rezsiköltségek mérsékléséhez nyújtott támogatásról szóló 17/2022. 

(IX. 22.) önkormányzati rendelet módosítására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 
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dr. Terdik Sándor jegyző: az elmúlt év jövedelmi viszonyainak változása miatt az 

önkormányzat 2023 márciusában módosította a pénzben és természetben nyújtható szociális 

ellátásokról szóló 8/2021. (XI. 24.) önkormányzati rendeletét, így a lakásfenntartáshoz 

kapcsolódó települési támogatás jövedelemhatára emelkedett. Ezért vált szükségessé a 

rendelet módosítása. A fentiekre tekintettel szükséges a rendeletben szereplő jövedelemhatár 

alsó határának módosítása. A szociális támogatás továbbra is az átlag fölötti áram- és 

gázfogyasztás költségeire igényelhető azoknak, akik egyéb formában nem jogosultak 

kedvezményre. Ez a támogatási forma időszakos, csak a téli időszakra vonatkozik.  

 

Kérdések, vélemények: 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: szeretné, megköszöni a hivatal vezetésének, hogy 

figyelemmel kísérik az értékhatárok módosításának indokoltságát és szükségességét, hiszen 

az a cél, hogy támogatást kapjanak, akik rászorulnak.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné a bizottság elnöke 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a rezsiköltségek mérsékléséhez nyújtott támogatásról szóló 

17/2022.(IX.22.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendeletet a rendelet-

tervezetben foglaltak szerint alkossa meg.   

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

345/2023.(IX.25.) határozata 

a rezsiköltségek mérsékléséhez nyújtott támogatásról szóló 17/2022.(IX.22.) 

önkormányzati rendelet módosításáról  

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a rezsiköltségek mérsékléséhez nyújtott 

támogatásról szóló 17/2022.(IX.22.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendeletet a 

rendelet-tervezetben foglaltak szerint alkossa meg.   

 

5. Előterjesztés az iskola-egészségügyi szolgáltatás helyzetéről szóló 2022. évi 

szakmai beszámoló elfogadására  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte Nyiriné Gecse Szilvia védőnőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Nyiriné Gecse Szilvia védőnő: Al-Hagné Móricz Anita védőnő már júliustól nincs az iskola-

egészségügyi szolgálatnál, így az öt középiskolát és az Esze Tamás Tagintézményt 

helyettesítéssel látja el.  

 

Kérdések, vélemények: 

 

Bodnár Ferencné bizottsági tag: megkérdezte, hogy a középiskolák mellett miért kell még 

az Esze Tamás Tagintézményt is ellátni. 
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Nyiriné Gecse Szilvia védőnő: a városban működő oktatási intézményekben a 

gyermeklétszám folyamatosan csökkent és a II. körzet már csak heti 20 órában működik a 

létszám miatt. A három iskola tanulói adják ki a létszámot. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: a mostani középiskolás gyermeklétszám nincs meg 

ahhoz, hogy csak középiskolákból álljon a körzet, ezért kell egy általános iskolát is ellátni 

ebben a körzetben. 

 

dr. Madák Tímea osztályvezető: minden éven október 31. napjáig az iskolák beküldik az 

adatokat és az továbbításra kerül a NEAK felé, aki összeszámolja, és az alapján kapja meg az 

önkormányzat a finanszírozást. Ha csökkenés van, akkor azt állapítják meg, hogy nem kell 

ennyi védőnőt fenntartanunk. Ezért volt az, hogy heti 20 órára lecsökkentették az egyik 

ifjúság-egészségügyi körzetet. Nyiriné Gecse Szilvia viszi a saját körzetét, ami egy főállás és 

mellette 20 órában a helyettesítést ellátja. Gondolt arra az önkormányzat, hogy megszünteti a 

körzetet és szétosztja, de a NEAK nem járult hozzá. Időközben sok minden változott, mert a 

területi védőnők elkerültek az önkormányzattól, most már csak az iskola-egészségügy maradt 

az önkormányzatnál. Január 1. napjától valószínű átkerül a Vármegyei Kórház fenntartásába 

az iskola-egészségügy is. 

 

Sebes Péter bizottsági tag: megkérdezte, hogy fel lehetne-e gyorsítani a pályaalkalmassági 

vizsgálatot. Megkérdezte, hogy miért kell elküldeni szemészetre, fülészetre a tanulót, ha a 

színtévesztés-vizsgálatot és a halláskárosodást az iskolaorvos és a védőnő is ki tudná szűrni és 

ezzel megkönnyítenék a tanulók és a szülők dolgát.  

 

Nyiriné Gecse Szilvia védőnő: adminisztrációs feladatokat végeznek doktornő mellett. A 

pályaalkalmassági szűrés orvosi feladat. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: mindenkinek megvan a saját kompetenciája, ha 

doktornő nem vállalja fel akár a gyermek vagy a szülő igénye ellenében, hogy esetleg a 

hallással vagy a látással van probléma, akkor a saját döntésének az alátámasztásához kér 

szakorvosi véleményt.  

 

Sebes Péter bizottsági tag: doktornő mindenkit elküld szakorvoshoz.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné a bizottság elnöke 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy az iskola-egészségügyi szolgáltatás helyzetéről szóló 2022. évi 

szakmai beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

346/2023.(IX.25.) határozata 

az iskola-egészségügyi szolgáltatás helyzetéről szóló 2022. évi szakmai beszámoló 

elfogadásáról 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy az iskola-egészségügyi szolgáltatás 

helyzetéről szóló 2022. évi szakmai beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint 

fogadja el. 

 

 

6. Előterjesztés a Pöttömke Biztos Kezdet Gyerekház 2022. évi szakmai 

beszámolójának elfogadására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: köszöntötte Nagyné Géresi Erikát a Pöttömke Biztos 

Kezdet Gyerekház vezetőjét. Tájékoztatta a bizottságot, hogy a Pöttömke Biztos Kezdet 

Gyerekház vezetésében személyi változás történt. Megkérdezte, hogy van-e kiegészíteni 

valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Nagyné Géresi Erika: nem volt kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Kérdések, vélemények: 

 

Bodnár Ferencné bizottsági tag: örül a személyi változásnak. 

 

Szabó János bizottsági tag: jó kívánságait fejezte ki a jövőre tekintettel.  

 

Nagyné Géresi Erika vezető: az előző vezető Nagyné Kovács Ágnes személyében nagy 

segítséget kapott, amikor átadta a működését az intézménynek. Zökkenőmentesen történt az 

intézmény átvétele. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: a 0-3 éves kor közötti hátrányos helyzetű családok 

gyerekeinek jött létre ez az intézmény. A gyerekház a családok gyerekeinek megtanítja az 

óvodába való beilleszkedést, emellett az édesanya megtanul játszani a gyermekkel, ha kell 

tisztálkodási, mosási lehetőséget biztosít és hozzájárul a családok szocializálódásához is. Ez 

az elvárás az intézménnyel kapcsolatban, a későbbiekben is.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: azt szeretné kérni, hogy a gyerekház maximálisan lássa el a 

feladatát. Ezt az előző vezetés nem tette meg. Az intézmény pályázatból van fenntartva, 

aminek a céljait Csernai Ferencné bizottsági elnök asszony ismertetett.  Az önkormányzatnak 

több millió forintba kerül az intézmény fenntartása, mert a pályázati forrás nem tudja teljes 

mértékben fedezni az intézmény költségeit. A feladat nemes, segíteni az óvodáknak és 

segíteni a szülőknek, gyermekeknek beintegrálódni a társadalomba. Szeretne már a 

gyerekházzal szemben elvárásokat is támasztani mind létszámban, mind programok és a 

beszámoló területén. Az óvodáktól fog visszajelzést kapni, hogy van-e az intézmény 

fenntartásának értelme. Amennyiben nem, javaslatot fog tenni, hogy az intézmény ne 

működjön tovább. Az a feladatellátás, ami a gyerekházban folyt, az nem volt megfelelő. 

Szeretné kérni, hogy az eddigihez képest többet tegyenek a dolgozók a gyerekház 

működéséért.  

 

Zelina Dolóresz bizottsági tag: ismerve Nagyné Géresi Erika munkásságát biztos abban, 

hogy a gyerekház az eredeti funkcióját be fogja tudni tölteni és be fogják vonzani azt a kört, 

amire kialakult ez az intézmény. Sok sikert kívánt a munkához. 
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Csernai Ferencné bizottsági elnök: bízik abban, hogy a személycsere a szakmai 

munkában is meg fog jelenni és megfelelő ellátotti körrel és megfelelő módon fog működni a 

gyerekház. Sok sikert és kitartást kívánt a munkához. 

  

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné a bizottság elnöke 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Pöttömke Biztos Kezdet Gyerekház 2022. évi szakmai 

beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

347/2023.(IX.25.) határozata 

a Pöttömke Biztos Kezdet Gyerekház 2022. évi szakmai beszámolójának elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Pöttömke Biztos Kezdet Gyerekház 

2022. évi szakmai beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

 

7. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális Intézmény Alapszolgáltatási 

Központ – Család- és Gyermekjóléti Központ telephely szolgáltatói 

nyilvántartásában történő adatmódosítására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: nem volt kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Kérdések, vélemények: 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: Az Egyesített Szociális Intézmény kezdeményezte a 

Sátoraljaújhely, Hősök tere 10. szám alatt működő Támogató Szolgálat szolgáltatási 

nyilvántartásának módosítását. Az önkormányzat tulajdonában lévő LMT-513 forgalmi 

rendszámú Ford Transit típusú gépjármű vonatkozásában.  Az üzemeltetés teljes időszakában 

a Támogató Szolgálat feladatellátásához használták a gépjárművet, melynek műszaki 

érvényessége lejárt és a felújítása nem térült volna meg. A Sátoraljaújhelyi Egyesített 

Szociális Intézmény az önkormányzat részére visszaadta a gépjárművet. Ezért szükséges a 

szolgáltatói nyilvántartásból való törlése.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné a bizottság elnöke 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális Intézmény Alapszolgáltatási 

Központ- Család- és Gyermekjóléti Központ telephely szolgáltatói nyilvántartásában történő 

adatmódosítását kezdeményezze az előterjesztésben foglaltak szerint. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

348/2023.(IX.25.) határozata 

a Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális Intézmény Alapszolgáltatási Központ- Család- és 

Gyermekjóléti Központ telephely szolgáltatói nyilvántartásában történő 

adatmódosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális 

Intézmény Alapszolgáltatási Központ- Család- és Gyermekjóléti Központ telephely 

szolgáltatói nyilvántartásában történő adatmódosítását kezdeményezze az előterjesztésben 

foglaltak szerint. 

 

8. Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 

2024. évi fordulójához történő csatlakozásra 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a csatlakozási nyilatkozta beküldési határideje szeptember 29. A 

benyújtott pályázatok esetében már alkalmazni fogják a 4. napirendi pontban elfogadott 

módosításokat.  

 

Kérdések, vélemények: 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: Sátoraljaújhely Város Önkormányzata a kezdetek óta él 

ezzel a csatlakozási lehetőséggel. A cél a hátrányos helyzetű, szociálisan rászoruló fiatalok 

felsőfokú tanulmányainak támogatása. Bízik abban, hogy lesznek pályázók, bár évről évre az 

a tapasztalat, hogy egyre kevesebb az érdeklődő a pályázatra. Kérte, hogy az érintett iskolák is 

kapják meg a pályázattal kapcsolatos tájékoztatást.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné a bizottság elnöke 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy csatlakozzon a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjpályázat 2024. évi fordulójához az előterjesztésben foglaltak szerint. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

349/2023.(IX.25.) határozata 

a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2024. évi 

fordulójához történő csatlakozásról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy csatlakozzon a Bursa Hungarica 

Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2024. évi fordulójához az előterjesztésben 

foglaltak szerint. 
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9. Előterjesztés a III. számú házi gyermekorvosi körzet területi ellátási 

kötelezettséggel történő feladatellátási szerződés módosítására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a III. számú gyermekorvosi körzethez tartozik Széphalom és 

Rudabányácska. Több tárgyalás is folyt doktornővel a városrészi rendeléssel kapcsolatban. 

Mindkét rendelő felújításra került, az internet szolgáltatás javítása is megtörtént. A 

feladatellátási szerződés módosításra kerül, azzal hogy két hetente kerülne sor a két városrészi 

településeken a rendelésre.  

 

Kérdések, vélemények: 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte, hogy Felsőbereckiben ki látja el a 

rendelést. 

 

dr. Madák Tímea osztályvezető: dr. Varga-Szilágyi Zita doktornő pénteken küldött egy 

módosítást a Felsőberecki gyermekorvosi rendeléssel kapcsolatban, melyet Felsőberecki 

polgármesterével egyeztetett. Pénteki napokon, páros héten 07:30-09:50 a 3980 

Sátoraljaújhely, Mártírok útja 14. szám alatti telephelyen, majd a Felsőberecki rendelés 10:00-

11:00, a 3985 Felsőberecki, Kossuth u. 63. alatti telephelyen, páratlan héten pedig kizárólag a 

3980 Sátoraljaújhely, Mártírok útja 14. szám alatti telephelyen 07:30-10:50 között folyna a 

rendelés. Doktornő ezzel a kiegészítéssel kéri a módosítás elfogadását. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné a bizottság elnöke 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a III. számú házi gyermekorvosi körzet területi ellátási 

kötelezettséggel történő feladatellátási szerződés módosítását az előterjesztésben foglaltak 

szerint valamint a Felsőberecki gyermekorvosi rendeléssel kapcsolatos kiegészítéssel kösse 

meg.  

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

350/2023.(IX.25.) határozata 

a III. számú házi gyermekorvosi  körzet területi ellátási kötelezettséggel történő 

feladatellátási szerződés módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a III. számú házi gyermekorvosi körzet 

területi ellátási kötelezettséggel történő feladatellátási szerződés módosítását az 

előterjesztésben foglaltak szerint valamint a Felsőberecki gyermekorvosi rendeléssel 

kapcsolatos kiegészítéssel kösse meg. 
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Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, felvetés nem hangzott el Csernai Ferencné bizottsági 

elnök megköszönte a részvételt a nyílt ülést bezárta. A bizottság zárt ülésen folytatta 

munkáját. 

 

K. m. f. 

 

Bodnár Ferencné sk.                Csernai Ferencné sk. 

Jegyzőkönyv-hitelesítő         Bizottság elnöke 


